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Zapisnik sa budZetske rasprave Odbora za politiku i finansije zaiedno sa
predsedavajutim za izrad:u budZeta za 2025. godinu.

Dana 09.09.202,1. godine odrZana ic.iavna rasprava u organizaciji Odbor.a za politiku i linansijc i
prcJ.cdar ri.rceS Skupili q Xrrr\ it 7Jr iqi

Xhavit Zariqi. prcdsedavajuai. Scbahare Ajeri-Sadiku. Minloza Sojeva paiaziri, Harixc Uungu.
[-ulzim Abazi, Brahirn Osmani i Shyhrctc lopalli- SelKancclarijc za inlornrisanjc i
komunikaciiu sajavnoSau, uacstvovali su na ovoi raspravi o budZctu.

Najpreje predscdavajuai SkupStinc. Xhavil Zariqi, pozdravio prisutne izahvalio se s\,inl
prisutrlim graalanima na doprinosu koji su dali sa njihovim zahtcvima za r.ealizaciju projekata od
stlare opstine za 2025. codinLr.

S drLrge strane. direktorka llnarlsiia Sebahare Ajcti-Sadiku upoalalajc prisulrle sa budZctom za
2025. godinu, ali i zahtevilna gradana koje su podneli na budzetskim raspravaota koje je odriao
opstinski i7\,rsri organ.

Nakon uvodnog govora. rei je prcpuitena pr'isuhrima u sali.

Sadli Aliu

- Kada se oaekLrje poactak mda obdanisla u sclu Talinovac?
- Su se deSava sa Stodnorn pijacom kuioih icentron za tretlnan pasa?
- Kada sc odekuje da nova autobLLska stanica poinc sa radom?

Da lije planiran gradski saobraiaj'l
- Da li inlate moguanost postavljania ukmslog drveaa na ulici 'Driton lslami"?
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Ibrahim Hyseni

- Imate li u budzetu za 2025. godinu sredstva za odrzavanje projekata koji se realizuju?

Gresa Kllokoqi

- Da Ii planirate da izdvoiite srer
zaitjt|) Zena? , lstva za skloniste koje se nalazi u gradu Uroievcu za

Rexhep Ademi

l:j;T:j:-.ff;,, 
creme nije funkcionaran i ne radi, da lije mosuie napraviti kruzni tok

Sadat Ismajli

- Da lije moguie urediti poljske puteve u seru Komograve, ari iu drugim selima.
svi ovi zahtevi dobili su odgovaraju6e odgovore od strane opstinskih zvanidnika.
Ovo budzetsko sasluSanje zavrsenoje u I l:00 sati.

Zapisnidar

Shyhrere Topalli


